

Minsk International Fulldome Festival Programme / Программа MIFF

Date / Дата	Time / Время	Мероприятия	Shows	Место проведения	Location
02.11.2018		Приезд гостей	Guests' arrival	Аэропорт, ж/д	Airport, railway
	17.30	Церемония открытия Minsk International Fulldome Festival <i>Мероприятие проводится на английском и русском языках</i>	Opening ceremony Minsk International Fulldome Festival <i>The event is held in English and Russian</i>	Минский Планетарий, ул. Фрунзе, 2 (Парк Горького)	2, Frunze Str., Minsk Planetarium (Gorky Park)
	18.30	Открытие MIFF. Показ анимационных фильмов: "Мышата и Луна", "Приключения Хрумки в зимнем лесу", "COSMIX" <i>Фильмы демонстрируются на русском языке</i>	Opening MIFF. Showing of animated films: "Mice and the Moon", "Khrumka's Adventures in the Winter Forest", "COSMIX" <i>Films are shown in Russian</i>		
	19.40	Открытие MIFF. Показ документальных фильмов: "Освоение космоса", "Моравия 360", "История Газгольдера", "Полнокупольный райд «Город Солнца»", "Обитаемая Луна" <i>Фильмы демонстрируются на русском языке</i>	Opening MIFF. Showing of documentary films: "Space exploration", "Moravia 360", "History of gasholder", "Fulldome ride «Sun City»", "Habitable Moon" <i>Films are shown in Russian</i>		
	18.30	Мероприятие для гостей: Экскурсия по Минску	Actions for guests: An excursion across Minsk		
03.11.2018	09.30	Регистрация гостей. Оплата орг.взносов в кассу Планетария	Guests registration. Payment of participants' fee in the planetarium cash desk	Минский Планетарий, ул. Фрунзе, 2 (Парк Горького)	2, Frunze Str., Minsk Planetarium (Gorky Park)
	10.00	Конкурс анимационных фильмов: "Люсия, секрет падающих звезд", "Приключения Хрумки в зимнем лесу", "Вдали от Солнца" <i>Фильмы демонстрируются на английском языке с русскими субтитрами</i>	Animated fulldome films competition: "Lucia, the Secret of Shooting Stars", "Khrumka's Adventures in the Winter Forest", "Beyond the Sun" <i>Films are shown in English with Russian subtitles</i>		
	11.40	Кофе-пауза (Завтрак)	Coffee break (Breakfast)		
	12.00	Конкурс документальных фильмов: "Земля с МКС", "Обитаемая Луна", "ЕХО" <i>Фильмы демонстрируются на английском языке с русскими субтитрами</i>	Popular scientific documentary fulldome films competition: "The Earth From ISS", "Habitable Moon", "EXO" <i>Films are shown in English with Russian subtitles</i>		
	14.00	Обед	Lunch	Кафе "Пазл", ул. Фрунзе, 2А (Парк Горького)	2 A, Frunze Str., "Puzzle Café" (Gorky Park)
	15.00	Семинар "Fulldome: погружение в визуальное пространство": Диана Райхенбах (США) с лекцией "Расширение восприятия через иммерсивные среды", Алексей Иркв (Россия) с лекцией "Как виртуальная реальность изменит рынок планетариев" <i>Мероприятие проводится на английском и русском языках. Вход по предварительной регистрации</i>	Seminar "Fulldome: immersion into visual space": Diana Reichenbach (USA) with a lecture "Expanding Perception Through Immersive Mediums", Alexey Irkov (Russia) with a lecture "How virtual reality will change the planetariums' market" <i>The event is held in English and Russian. Entrance by pre-registration</i>	Минский Планетарий, ул. Фрунзе, 2 (Парк Горького)	2, Frunze Str., Minsk Planetarium (Gorky Park)
	16.30	Кофе-пауза	Coffee break		
	17.00	Конкурс документальных фильмов: "Исследование", "Моравия 360", "Вояджер: Бесконечное путешествие" <i>Фильмы демонстрируются на английском языках с русскими субтитрами</i>	Popular scientific documentary fulldome films competition: "Explore", "Moravia 360", "VOYAGER: The Never-Ending Journey" <i>Films are shown in English with Russian subtitles</i>		
19.00	Кофе-пауза	Coffee break			

	19.30	Конкурс короткометражных фильмов: "Мышата и Луна", "Вальс звездной танцовщицы", "Освоение космоса", "SKYLARK", "Полнокупольный райд «Город Солнца»", "SONOLUMIN", "История Газгольдера", "Лиминальность", "COSMIX" <i>Фильмы демонстрируются на английском и русском языках с субтитрами</i>	Short fulldome films competition: "Mice and the Moon", "Stardancer's Waltz", "Space exploration", "SKYLARK", "Fulldome ride «Sun City»", "SONOLUMIN", "History of gasholder", "Liminality", "COSMIX" <i>Films are shown in English and Russian with subtitles</i>		
04.11.2018	10.00	Конкурс анимационных фильмов: "В поисках космической жизни", "Робинзонка", "Привет, Земля" <i>Фильмы демонстрируются на английском языке с русскими субтитрами</i>	Animated fulldome films competition: "In Search of Cosmic Life", "Robinson Girl", "Hello Earth" <i>Films are shown in English with Russian subtitles</i>	Минский Планетарий, ул. Фрунзе, 2 (Парк Горького)	2, Frunze Str., Minsk Planetarium (Gorky Park)
	12.00	Кофе-пауза (Завтрак)	Coffee break (Breakfast)		
	12.30	Конкурс документальных фильмов: "Космос рядом с нами", "Горизонт: за гранью видимой Вселенной" <i>Фильмы демонстрируются на английском языке с русскими субтитрами</i>	Popular scientific documentary fulldome films competition: "Space is next to us", "HORIZON: Beyond the Edge of the Visible Universe" <i>Films are shown in English with Russian subtitles</i>		
	14.10	Обед	Lunch	Кафе "Пазл", ул. Фрунзе, 2А (Парк Горького)	2 A, Frunze Str., "Puzzle Café" (Gorky Park)
	15.00	Конкурс документальных фильмов: "Шагая по другим планетам", "От Чиксулуба до Тунгуски", "Небесный тур - окно во Вселенную" <i>Фильмы демонстрируются на английском языке с русскими субтитрами</i>	Popular scientific documentary fulldome films competition: "Stepping On Other Planets", "From Chicxulub to Tunguska", "Sky Tour – window on the Universe" <i>Films are shown in English with Russian subtitles</i>	Минский Планетарий, ул. Фрунзе, 2 (Парк Горького)	2, Frunze Str., Minsk Planetarium (Gorky Park)
	17.00	Кофе-пауза Совещание жюри	Coffee break Jury session		
	17.30	Церемония закрытия MIFF. Награждение победителей. Показ лучших фильмов лауреатов фестиваля <i>Мероприятие проводится на английском и русском языках</i>	MIFF closing ceremony. Winner's reward ceremony. Showing of the best films of the festival laureates <i>The event is held in English and Russian</i>		
	18.30	Фуршет. Афтерпати	Buffet. After-party.	Кафе "Пазл", ул. Фрунзе, 2А (Парк Горького)	2 A, Frunze Str., "Puzzle Café" (Gorky Park)
05.11.2018		Отъезд гостей	Guests' departure	Аэропорт, ж/д	Airport, railway